
Internetconsultatie stikstof vervroeging 2030  
 
De verkiezingen hebben laten zien, dat dit wetsvoorstel geen enkel draagvlak heeft. Gewoon 
de oorspronkelijke datum van 2035 aanhouden. Begin nu eerst maar eens met een vrijwillige 
opkoopregeling uit te rollen. De daadkracht van het Rijk op duidelijkheid over regelingen is 
bedroevend en al diverse keren uitgesteld. Het is dan wat hypocriet om een datum (2035) 
naar voren te halen om 74% onder de KDW te krijgen. 
 
Algemene opmerkingen: 

 Europa vraagt  om een verslechteringsverbod van de natuur en ze vragen helemaal 
niet om stikstof. In die fuik heeft Nederland zichzelf gemanouvreerd. 

 Volgens de verplichte SDF’s aan Europa is 78% van de natuur in een gunstige staat 
van instandhouding. 

 Wij hebben een Aerius systeem met een afwijking tot 100%. Door diverse 
organisaties (TNO, commissie Hordijk en zelfs het RIVM in de Tweede Kamer) is 
gezegd dat dit niet doelgeschikt is. 

 Bij de laatste release van Aerius waren de uitkomsten compleet anders. Daar kun je 
toch geen beleid op maken. 

 De belangrijkste depositie (bijv. op de Peel) is droge depositie. Droge depositie is zeer 
zwakke wetenschap. Ammoniak is lichter als lucht en stenen vallen ook niet omhoog. 

 Ga eerst eens meten over de daadwerkelijke hoeveelheid stikstof in de N2000 
gebieden. De uitkomsten zullen zeer verrassend zijn. 

 De natuurdoelanalyses in Brabant laten zien dat er veel meer drukfactoren zijn die 
invloed hebben op de staat van de natuur.  

 
Bestaand gebruik 
Ik zou wel eens duidelijk willen hebben hoe groot de stikstofdepositie was bij de aanwijzing 
van de N2000 gebieden . Dat zou de grens moeten zijn tot hoever gereduceerd moet 
worden.( bestaande rechten) . Graag ook inzicht wat toen de afwegingen zijn geweest en of 
stikstof toen ook in beeld was. 
 
Intern salderen 
Geef ondernemers vrijheid om binnen gerealiseerde ruimte te kunnen blijven ontwikkelen 
 
Reductiepercentages en berekeningsmethodes 
Schakel de te reduceren percentages voor alle sectoren (industrie, landbouw, mobiliteit en 
vliegverkeer) gelijk. De afkapgrens voor het vliegverkeer boven 900 meter afschaffen . 
 
Slotconclusie 
Het volk heeft op 15 maart gesproken. Dus bezint eer ge begint. 25 miljard verbrassen 
kunnen we altijd nog. 
 


